
Амир Фазлић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Тражим од надлежних да ми доставе 

број запослених у Агенцији за идентификациона документа и размјену података, те 

имена и презимена запосленика и државних службеника, како за све регионалне центре, 

тако и за сједиште Агенције.” 

 

Питања постављена Федералном министарству саобраћаја и комуникација и 

Министарству саобраћаја и веза Републике Српске: 

1. “Колико су Жељезнице Федерације БиХ и Жељезнице РС-а добиле средстава из 

Буџета Федерације БиХ и Буџета РС-а у 2009, 2010. и 2011. години? 

2. Колика су укупна задужења Жељезница Федерације БиХ и Жељезница РС-а 

закључно са 2011. годином, са структуром дуга?” 

 


